

聖堂報告

耶穌復活主日

17-04-2022

1. 因應政府日前宣佈 4 月 21 日後放寬宗教活動防疫限制，小堂將於 4 月 21 日起恢復舉行公開彌撒。
信友進入聖堂必須按照香港教區防疫的最新牧民措施，請留意教區及本堂網頁。
2. 有關去年聖枝，教友可於聖堂重開公開彌撒後，放於設置聖堂的收集箱。
3. 聖堂上星期完成最後一期更換冷氣工程，為取代已老化中央冷氣系統及更為環保。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Easter Sunday of the Resurrection of the Lord
17-04-2022

1. With regard response to the government's relaxation on the restrictions for religious activities, public Masses will be resumed in St. Ignatius Chapel effective April 21, 2022.

The parishioners entering the Chapel must follow the latest pastoral measures for epidemic prevention of the Hong Kong Diocese. Please refer to the websites of the Diocese and the Chapel for details.

2. For the palms taken last year, parishioners can bring them back to the Chapel and leave them in the collection box.
3. Renovation of the air-conditioners in the Chapel has been fully completed last week.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.